

HOUSE OF ASSEMBLY,

WEDNESDAY, 3d January, 1821.

**RESOLVED**,—That the grounds of Complaint, contained in the Petition of the Electors of the County of Bedford, if true, are sufficient to set aside the Election of John Jones, Junior, Esquire.

**ORDERED**,—That William Bowron, Esquire, Returning Officer for the County of Bedford, do deliver personally at the Bar of this House, on or before the twenty-fourth day of the present Month of January, the Poll Book of the last Election for the County of Bedford, with all other papers in his possession, which may relate to the said Election.

THURSDAY, 4th January, 1821.

**RESOLVED**,—That the Petition of the Electors of the County of Bedford, so far as regards the facts alleged for annulling the Election of John Jones, Junior, Esquire, be taken into consideration on Friday the twenty-sixth day of January instant.

**ORDERED**,—That the Petitioners and the sitting Member do respectively deliver in, to the Clerk of this House, on or before the Eighteenth day of the present Month of January, a list of the Witnesses, Papers and Records they may deem necessary, and that Mr. Speaker do issue his Warrant to compel the production of the Papers and Records and the attendance of the Witnesses.

**ORDERED**,—That the Petitioners do deliver to the Sitting Member, on or before the Twenty-fourth instant, a list of the Votes entered on the Poll Book, to which they intend to object, with the several grounds of objection to the said votes, and specifying them after the names of each voter objected to.

THURSDAY, 22d. February, 1821.

**ORDERED**,—That the Evidence taken before this House upon the contested Election for the County of Bedford, be printed with all convenient speed, for the use of the Members of this House.

(Attest) W. LINDSAY,  
Ck. Assbly.

CHAMBRE D'ASSEMBLEE,

MERCREDI, 3e. Janvier, 1821.

**RESOLU**,—Que les raisons de plainte contenues dans la requête des Electeurs du Comté de Bedford, si elles sont vraies, sont suffisantes pour rendre nulle l'Election de John Jones, junior, Ecuyer.

**ORDONNE**,—Que William Bowron, Ecuyer, Officier-Rapporteur du Comté de Bedford, délivre personnellement, à la Barre de cette Chambre, le ou avant le vingt-quatrième du présent mois de Janvier, le livre du Poll de la dernière Election du dit Comté de Bedford, avec tous les autres papiers en sa possession, relatifs à la dite Election.

JEUDI, 4e. Janvier, 1821.

**RESOLU**,—Que la requête des Electeurs du Comté de Bedford, quant aux allégués pour rendre nulle l'Election de John Jones, junior, Ecuyer, soit prise en considération, Vendredi, le vingt-sixième Janvier courant.

**ORDONNE**,—Que les Pétitionnaires et le Membre siégeant, délivrent respectivement au Greffier de la Chambre, le ou avant le dix-huitième jour du présent mois de Janvier, une liste des témoins, papiers et records qu'ils jugeront nécessaires, et que Mr. l'Orateur fasse sortir un Warrant afin de faire produire les papiers et records, et pour faire venir les témoins.

**ORDONNE**,—Que les Pétitionnaires délivrent au Membre siégeant, le ou avant le vingt-quatre du courant, une liste des votes entrés au livre du Poll, auxquels ils entendent objecter, avec les divers sujets d'objection contre les dits votes, et les distinguant à la suite des noms de chaque voteur objecté.

JEUDI, 22e. Février, 1821.

**ORDONNE**,—Que le témoignage pris devant cette Chambre, concernant la contestation de l'Election pour le Comté de Bedford, soit imprimé avec toute la dépêche convenable, pour l'usage des Membres de cette Chambre.

(Attesté) P. E. DESBARATS,  
Greffier. Asst.